
Fra: Fredrik Sandness[frsandne@online.no]
Dato: 21.12.2018 10:27:10
Til: Standahl Anne M
Kopi: Standahl Jan Inge
Tittel: Re: SV: Godkjenning av møteprotokoll 20.12.18

Ser bra ut!

God jul ðŸ˜Š

Sendt fra min iPhone

21. des. 2018 kl. 10:02 skrev Standahl Anne M <Anne.Standahl@bjugn.kommune.no>:

Da har jeg rettet opp i salderingssaken.
Sender med et utdrag, se pÃ¥ det som er gult. Er det greit slik?

 

Saksprotokoll i Kommunestyret - 20.12.2018

Behandling:
OrdfÃ¸rer presiserte at midlene fra Havbruksfondet skulle settes spesifikt pÃ¥ Â«fond kai pÃ¥
ValsnesetÂ».
 
FÃ¸lgende tilleggsinformasjon ble utdelt fra Ã¸konomisjefen:
Tilleggsbevilgning ‐  Landbrukskontoret
Det nedenforstÃ¥ende punktet ble dessverre avglemt).
Ã˜rland kommunestyre vedtok fÃ¸lgende for budsjett 2018:
Â«â€¦â€¦
2. Presiseringer til driftsbudsjettet

For Ã¥ opprettholde dagens drift pÃ¥ landbrukskontoret mangler det 1, 05 mill.  Det forventes
at Bjugn kommune holder sin del av avtalen og Ã¸ker sitt bidrag i hht denne.  Kommunestyret
bevilger kr 500.000 til Ã¸kt ramme pÃ¥ landbrukskontoret.

 
Vi mottok en henvendelse om dette den 22/5‐2018.  Vi mente saken ikke var fullt opplyst og sendte
en tilbakemelding den 13. juli som vi fikk svar pÃ¥ i slutten av august.
SpÃ¸rsmÃ¥lene gikk i hovedsak pÃ¥ Ã¥ avklare Ã¥rsaken til den vesentlige veksten i kostnadene de
siste Ã¥rene.  Det har vÃ¦rt en Ã¸kning i antall Ã¥rsverk, men det er noe uklart om dette skyldes
utvidelsen av flystasjonen, Ã¸kte statlige krav eller Ã¸kt etterspÃ¸rsel.
Administrasjonen er av den formening at fÃ¸r man Ã¸ker bevilgningen (uansett omrÃ¥de), mÃ¥ det
gjennomfÃ¸res en analyse pÃ¥ Ã¥rsak.  Det blir litt for enkelt Ã¥ Ã¸ke bevilgningen uten Ã¥ vurdere Ã
¥rsak/konsekvenser.  Ved Ã¥ Ã¸ke bevilgningen her mÃ¥ bevilgningen pÃ¥ et annet omrÃ¥de
reduseres.
Det har vÃ¦rt avholdt et avklaringsmÃ¸te i forbindelse med budsjettet for 2019 hvor det framkom at
behovet for 2018 sÃ¥ ut til Ã¥ vÃ¦re mindre enn vedtaket i kommunestyret.
Administrasjonen mener at bevilgningen til landbrukskontoret ikke skal Ã¸kes, da Ã¥rsaken til det
Ã¸kte behovet ikke er helt klarlagt.
Dersom kommunestyret Ã¸nsker Ã¥ bevilge hele eller deler av det omsÃ¸kte belÃ¸pet kan det dekkes
enten ved Ã¥ redusere overfÃ¸ringene til helse eller benytte disposisjonsfondet
 
Forslag fra Laila Veie:
Bjugn kommune v/kommunestyret bevilger kr 500.000 til felles landbrukskontor.
Bjugn kommune har over flere Ã¥r ikke bidratt like mye som Ã˜rland kommune til felles
landbrukskontor, men innbyggerne i Bjugn kommune har likevel mottatt samme tjenester.
Bevilgningen tas fra disposisjonsfondet.
Det presiseres at bevillingen kun gjelder Ã¥r 2018.



 
Formannskapets innstilling enstemmig vedtatt.
Forslag fra Laila Veie ble vedtatt med 11 mot 7 stemmer.
 
Endelig vedtak:
Driftsbudsjettet salderes som fÃ¸lger:
SkjÃ¸nnsmidler fra Fylkesmannen salderes som fÃ¸lger:
Kommunereform â€“ kultur og identitetsbygging ‐ fondsavsettes              kr    500.000
Ressurskrevende tjenester â€“ Ã¸ker rammen pÃ¥ PRO                      kr    340.000
MinoritetssprÃ¥klige elever â€“ Ã¸ker rammen pÃ¥ BotngÃ¥rd skole  kr    210.000
Overgangsordning fra gammel modell â€“ Ã¸ker rammen pÃ¥ PRO kr    840.000
Sum kostnadsÃ¸kning                                                                                                   kr 1.890.000
 
OverfÃ¸ring fra staten/rammetilskudd Ã¸kes med                                             kr 1.890.000      
 
OverfÃ¸ring fra Havbruksfondet salderes som fÃ¸lger:
OverfÃ¸ring fra staten / andre tilskudd Ã¸kes med                                            kr 12.377.000
Avsetning fond kai Valsneset Ã¸kes med                                                             kr 12.377.000
 
 
 
Med hilsen
Anne M. Standahl
konsulent
www.bjugn.kommune.no
anne.standahl@bjugn.kommune.no    
Se vÃ¥r brosjyre
Tlf. 911 74 669
Alf Nebbs gate 2, 7160 Bjugn
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_________________________________________________________________________________________________

Epost fra og til Bjugn kommune er offentlig. Bevaringsverdig epost arkiveres og blir dermed synlig pÃ¥ postlista.

 
 
 
 
 

Fra: Fredrik Sandness [mailto:frsandne@online.no] 
Sendt: 20. desember 2018 19:53
Til: Standahl Anne M <Anne.Standahl@bjugn.kommune.no>
Kopi: Standahl Jan Inge <jan‐inge.s@broadpark.no>
Emne: Re: Godkjenning av mÃ¸teprotokoll 20.12.18
 
Hei.
 
Protokollen ser bra ut, men mangler protokolltilfÃ¸rsel vedrÃ¸rende havbruksfondet pÃ¥
salderingssaken. Dette skulle settes av pÃ¥ fond til prosjekt kai pÃ¥ Valsneset.

Med vennlig hilsen
Fredrik Sandness
Tlf.: 940 01 256
E‐post: frsandne@online.no
 
 

20. des. 2018 kl. 17:17 skrev Standahl Anne M <Anne.Standahl@bjugn.kommune.no>:

Jan Inge Standahl og Fredrik Sandness
 



Kan dere sjekke at mÃ¸teprotokollen for kommunestyremÃ¸tet i dag er riktig, og gi meg
tilbakemelding sÃ¥ snart som mulig?
Hadde vÃ¦rt fint hvis jeg kan fÃ¥ sendt ut i morgen.
 
 
Med hilsen
Anne M. Standahl
konsulent
www.bjugn.kommune.no
anne.standahl@bjugn.kommune.no    
Se vÃ¥r brosjyre
Tlf. 911 74 669
Alf Nebbs gate 2, 7160 Bjugn
<image001.jpg>
_________________________________________________________________________________________________

Epost fra og til Bjugn kommune er offentlig. Bevaringsverdig epost arkiveres og blir dermed synlig pÃ¥ postlista.
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